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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister en de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het bericht dat er zeker voor
1,3 miljoen euro aan fraude met het
persoonsgebonden budget (Pgb) is
opgespoord. (Ingezonden 5 februari
2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Zeker 1,3 miljoen fraude bij
persoonsgebonden budget»1?

2
Op welk bedrag of percentage aan
fraude kan op basis van deze
gegevens worden gerekend van het
totale budget van het Pgb?

3
Op welke wijze gaat u de met
algemene stemmen aangenomen
motie Agema2 uitvoeren waarin de
regering wordt verzocht het voortouw
te nemen in het bestrijden van alle
soorten fraude met als doel een
lagere zorgpremie?

4
Bent u bereid de telefonische
indicatiestelling die wordt gezien als
kwetsbare methode voor fraude niet
meer toe te staan? Zo nee, op welke
wijze denkt u dan fraude met Pgb’s
tegen te gaan?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Van Miltenburg (VVD), ingezonden

29 januari 2009 (vraagnummer
2009Z01436/2080910980).

1 www.nu.nl, 4 februari 2009: «Zeker 1,3
miljoen fraude bij persoonsgebonden
budget».
2 Kamerstuknummer 29 689, nr. 238.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Bussemaker (Volksgezondheid,
Welzijn en Sport), mede namens de
minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport (ontvangen
23 februari 2009)

1
Ja.

2
Het verkennende onderzoek waarin
dit bedrag wordt genoemd is niet
zodanig opgezet dat hierop een
antwoord te geven is. De NZa meldt
in zijn uitvoeringsverslag over 2007
dat er 89 pgb-dossiers zijn aangemeld
bij fraude-coördinatoren waarvan
uiteindelijk bij 18 budgethouders
fraude is geconstateerd, dat is 0,023%
van alle budgethouders (Algemeen
rapport Uitvoering AWBZ 2007, p.33).

3
De minister van VWS werkt aan een
reactie op de motie Agema die is
ingediend naar aanleiding van het
algemeen overleg over de
Zorgverzekeringswet van 27
november jl. en zal deze zo spoedig
mogelijk aan uw Kamer sturen.

4
Het CIZ handelt ongeveer 50% van de
aanvragen om een indicatiebesluit
telefonisch af, daarbij gaat het in 75%
van de gevallen om een herindicatie.
Op 7 januari jl. heb ik u een brief
gestuurd (TK 2008–2009, 30 597, nr.
46) met maatregelen die ik al heb
genomen om fraude met het pgb
zoveel mogelijk te voorkomen.
Ook heb ik nieuwe maatregelen
aangekondigd. Zo kunt u binnenkort
van mij een reactie verwachten op
het onderzoek naar de kwaliteit van
pgb-bemiddelingsbureaus dat in
opdracht van het CVZ plaatsvindt en
eind februari zal zijn afgerond.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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